
Enkel fråga om trygghetskameror
Till Jörgen Edsvik

Jörgen Edsvik och Socialdemokraterna uttalade sig positivt om trygghetskameror i en motion 
till KF: ”…fler trygghetskameror är också nödvändigt för att öka både säkerheten och den 
upplevda tryggheten i vår kommun.”

Med hänvisning till ovanstående ställer jag följande frågor till Jörgen Edsvik:

- Hur många trygghetskameror har Gävle kommun uppsatta idag? Hur många av de 
kamerorna sattes upp efter det nya styret tog över makten?

- Hur många trygghetskameror har Gävle kommun sökt tillstånd för sedan det nya 
styret tog över makten?
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